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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 61 

от 06.08.2015 г. 
 

Днес, 06.08.2015 година от 16:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Радка 

Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и Йорданка Количкова. 

Отсъства : г- жа Нели Маринова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Желяна Донева – 

заместник кмет на общината, Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина 

Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, 

Камелия Христова – ст. специалист ОС, кметове на кметства и кметски 

наместничества от общината. 

Гости: Г-н Юлиян Драгнев – директор на НУ „ Отец Паисий” с. Алеково, Янка 

Жекова – директор на ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар, Негово Всепреподобие 

йеромонах Емилиян /Йордан/ Атанасов Петров – председател на ЦН „Св. Троица” 

гр. Алфатар и Аугустино Цонев – създател на Местна инициативна група (МИГ). 

Граждани на гр. Алфатар: Живка Георгиева-ЗП /земеделски производител/, Юлия 

Йорданова –ЗП /земеделски производител/,Павлина Костова, Цветанка Стоянова , 

Валентин Александров и Лъчезар Данков. 

 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Донева, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и кметски 

наместници от общината, уважаеми гости, добър ден и добре дошли на днешното 61 

–во заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват 10 общински съветници,отсъства г-жа Нели Маринова/ и ОбС може да 

взема законни решения. Откривам днешното 61-во заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 10/23.07.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, междувременно получихме и входирахме в ОбС две нови докладни 

записки, от които: 

Първата докладна записка е с вх.№154/28.07.2015г., относно Прекратяване на 

съсобствеността между физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на 

общинската част. Разгледана e на заседание на ПК „Общинска собственост...” и 

становището на комисията е тази докладна да бъде включена в проекта на дневния 

ред за днешното заседание . 
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На 05.08.2015 г. беше предоставена втората докладна записка с 

вх.№158/05.08.2015г., относно „Даване на съгласие за създаване на местно 

партньорство с участието на общините Дулово, Алфатар и Кайнарджа и 

представители на стопанския и нестопанския сектор за кандидатстване и 

реализиране на проект по подмярка 19.1. „Помощ за подготвителни дейности” на 

мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за развитие на 

селските райони за периода 2014 – 2020 г.”. На заседание на ПК „Общинска 

собственост...” г-жа Желяна Донева ни уведоми, че предстои предоставяне на  тази 

докладна записка. Давам думата на г-жа Донева за спешно внесената докладна 

записка. 

Желяна Донева: Спешното представяне на докладната бе наложено от срока 

на приемането на Наредба №16 от 30.07.2015 г. (обн.,ДВ, бр. 59 от 04.08.2015 г.) и 

затова е внесена на 05.08.2015 г. 

Златка Питакова: Колеги , г-жа Нели Маринова ще се включи в заседанието. 

Колеги, предлагам да гласуваме включването в проекта на дневния ред двете 

докладни записки: 

Радка Желева: Тъй като имаме и представител на Местна инициативна група 

(МИГ), аз предлагам Докладна записка относно „Даване на съгласие за създаване 

на местно партньорство с участието на общините Дулово, Алфатар и Кайнарджа и 

представители на стопанския и нестопанския сектор за кандидатстване и 

реализиране на проект по подмярка 19.1. „Помощ за подготвителни дейности” на 

мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за развитие на 

селските райони за периода 2014 – 2020 г.”, да влезе в проекта на дневния ред за 

днешното заседание, като т.2 , а докладна записка : Прекратяване на 

съсобствеността между физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на 

общинската част като точка 16. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други предложения ?.  

Г-н Марин Пейчинов: Предлагам т.9. Докладна записка относно 

„Предоставяне под наем земеделски имоти-общинска собственост в землището на 

община Алфатар и за учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

земеделски имоти-частна общинска собственост”, да стане т.8, а 

 т.8. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху земеделски имоти-частна общинска собственост”, да стане т.9. 

Колеги, имате ли други предложения относно дневния ред или относно 

направените предложения ?Няма. 

Предлагам ОбС да вземе следното решение за изменения и допълнения в 

проекта на дневния ред както следва : 

РЕШЕНИЕ № 508 
 

1. Докладна записка относно „Даване на съгласие за създаване на местно 

партньорство с участието на общините Дулово, Алфатар и Кайнарджа и 

представители на стопанския и нестопанския сектор за кандидатстване и 

реализиране на проект по подмярка 19.1. „Помощ за подготвителни дейности” на 

мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за развитие на 

селските райони за периода 2014 – 2020г.”, да влезе в проекта на дневния ред за 

днешното заседание, като т.2; 



 3 

2. Докладната записка относно „Прекратяване на съсобствеността между 

физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на общинската част” да влезе 

в проекта на дневния ред като т.16. 

8. Докладна записка относно „Приемане на Наредбата за управление, 

ползване, опазване, и поддържане на селскостопанските пътища на територията на 

община Алфатар”. 

9. Докладна записка относно „Предоставяне под наем земеделски имоти-

общинска собственост в землището на община Алфатар и за учредяване на 

безвъзмездно право на ползване върху земеделски имоти-частна общинска 

собственост”. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване : 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви новия проект на дневен ред с 

направените промени и допълнения: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки, паралелки с минимален брой на учениците под 10 

ученици и маломерни слети паралелки в учебните заведения на Община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Даване на съгласие за създаване на местно 

партньорство с участието на общините Дулово, Алфатар и Кайнарджа и 

представители на стопанския и нестопанския сектор за кандидатстване и 

реализиране на проект по подмярка 19.1. „Помощ за подготвителни дейности” на 

мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за развитие на 

селските райони за периода 2014 – 2020 г.”. 

                               Докладва: за кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Отчет за работата на общинска администрация 

по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците април-юни 2015 година”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на кмета на Община Алфатар за второто тримесечие на 

2015 г. ”. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на председателя на Общински съвет за второто 

тримесечие на 2015 г. ”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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6. Докладна записка относно „Актуализиране на поименния списък на 

служителите имащи право на транспортни разходи”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на 

управление върху част от имот публична собственост за извършване на читалищна 

дейност”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно „Приемане на Наредбата за управление, 

ползване, опазване, и поддържане на селскостопанските пътища на територията на 

община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Предоставяне под наем земеделски имоти-

общинска собственост в землището на община Алфатар и за учредяване на 

безвъзмездно право на ползване върху земеделски имоти-частна общинска 

собственост”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти-частна общинска собственост”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на строеж 

върху имот частна общинска собственост за изграждане на ПАРАКЛИС в 

гр.Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно „Трайно уреждане на статута на гробищен парк 

с. Алеково”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно „Наредба за отдаване под наем на земи от 

общинския поземлен фонд и полски пътища на територията на община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно „Приемане на нова Наредба за стопанисване, 

управление на земеделски имоти от общинския поземлен фонд/ОПФ/ „Пасища и 

мери”на територията на община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно „Създаване доброволно формирование в 

община Алфатар за предотвратяване или овладяване на бедствия, пожари и 

извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях в състав от 20 души”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Докладна записка относно „Прекратяване на съсобствеността между 

физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на общинската част”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

17. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,предлагам Общински съвет да 

вземе следното : 
 

РЕШЕНИЕ № 509 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
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1. Докладна записка относно „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки, паралелки с минимален брой на учениците под 10 

ученици и маломерни слети паралелки в учебните заведения на Община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Даване на съгласие за създаване на местно 

партньорство с участието на общините Дулово, Алфатар и Кайнарджа и 

представители на стопанския и нестопанския сектор за кандидатстване и 

реализиране на проект по подмярка 19.1. „Помощ за подготвителни дейности” на 

мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за развитие на 

селските райони за периода 2014 – 2020 г.”. 

                               Докладва: за кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Отчет за работата на общинска администрация 

по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците април-юни 2015 година”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на кмета на Община Алфатар за второто тримесечие на 

2015 г. ”. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на председателя на Общински съвет за второто 

тримесечие на 2015 г. ”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Актуализиране на поименния списък на 

служителите имащи право на транспортни разходи”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на 

управление върху част от имот публична собственост за извършване на читалищна 

дейност”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно „Приемане на Наредбата за управление, 

ползване, опазване, и поддържане на селскостопанските пътища на територията на 

община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Предоставяне под наем земеделски имоти-

общинска собственост в землището на община Алфатар и за учредяване на 

безвъзмездно право на ползване върху земеделски имоти-частна общинска 

собственост”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху земеделски имоти-частна общинска собственост”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно право на строеж 

върху имот частна общинска собственост за изграждане на ПАРАКЛИС в 

гр.Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно „Трайно уреждане на статута на гробищен парк 

с. Алеково”. 
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                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно „Наредба за отдаване под наем на земи от 

общинския поземлен фонд и полски пътища на територията на община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно „Приемане на нова Наредба за стопанисване, 

управление на земеделски имоти от общинския поземлен фонд/ОПФ/ „Пасища и 

мери”на територията на община Алфатар”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно „Създаване доброволно формирование в 

община Алфатар за предотвратяване или овладяване на бедствия, пожари и 

извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях в състав от 20 души”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Докладна записка относно „Прекратяване на съсобствеността между 

физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на общинската част”. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

17. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

 Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен 

ред за днешното заседание, моля да гласува? 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Утвърждаване съществуването 

на маломерни самостоятелни паралелки, паралелки с минимален брой на 

учениците под 10 ученици и маломерни слети паралелки в учебните заведения на 

Община Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на ПК “Образование, 

култура, спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: На проведеното съвместно заседание с ПК „Бюджет и 

финанси….” разгледахме докладната записка и единодушно решихме да 

подкрепим предложението на общинска администрация. Становището на комисия 

„Образование и култура” е утвърждава съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки, паралелки с минимален брой на учениците под 10 

ученици и маломерни слети паралелки в учебните заведения на Община Алфатар. 

Стефка Жекова: Ще добавя, че на 04.08.2015 г. след заседание на ПК, 

получихме становище от началника на Регионалния инспекторат по образование 

относно съществуването на маломерни паралелки в ОУ „Христо Ботев” 

гр.Алфатар. Становището е положително и разрешават съществуването на такива 

паралелки. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.11, ал.1, т.2, т.3, ал.2, ал.3 и 

чл.11а от Наредба №7 от 29.12.2000 г.на МОН за определяне броя на паралелките и 

групите и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на училищата, 

детските градини и обслужващите звена, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 510 
 

1. Разрешава формирането на маломерни самостоятелни паралелки, 

маломерни слети паралелки и маломерни паралелки под задължителния минимум в 

учебните завадения намиращи се на територията на Община Алфатар през 

учебната 2015/2016 г., както следва: 

1.1. ОУ „ХРИСТО БОТЕВ” гр.Алфатар – 8 паралелки – 104 ученици 

1.1.1. Маломерни самостоятелни паралелки – 6: 

- І клас – 14 ученици 

- ІІ клас – 11 ученици 

- ІІІ клас – 11 ученици 

- VІІ клас 11 ученици 

- VІІІ клас – 13 ученици 

1.1.2. Маломерни самостоятелни паралелки, с минимален брой на учениците 

под 10 ученици – 1: 

- ІV клас – 7 ученици 

1.2. НУ „ОТЕЦ ПАИСИЙ” с.Алеково – 2 паралелки – 27 ученици 

1.2.1. Маломерни слети паралелки – 2: 

- І –ІІІ класове – 13 ученици (І клас – 6 ученици + ІІІ клас - 7 ученици) 

- ІІ – ІV класове – 14 ученици (ІІ клас – 5 ученици + ІV клас - 9 ученици) 

2. Дава съгласие при недостиг на финансови средства за обезпечаване на 

учебния процес да бъдат осигурени допълнителни средства, извън определените по 

единните разходни стандарти за съответната дейност. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар да отправи мотивирано искане до 

РИО -Силистра за съществуване на една самостоятелна паралелка с минимален 

брой на учениците под 10, както следва: 

3.1. ОУ „ХРИСТО БОТЕВ” гр.Алфатар 

 ІV клас – 7 ученици 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Даване на съгласие за създаване 

на местно партньорство с участието на общините Дулово, Алфатар и Кайнарджа и 

представители на стопанския и нестопанския сектор за кандидатстване и 

реализиране на проект по подмярка 19.1. „Помощ за подготвителни дейности” на 
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мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от Програмата за развитие на 

селските райони за периода 2014 – 2020 г.”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. Това е току що получената 

докладна записка и ще помоля вносителя за малко разяснение. 

Желяна Донева: Ще си позволя да дам думата на г-н Цонев да разясни какво 

налага вземането на това решение. 

Аугустино Цонев – създател на Местна инициативна група (МИГ): Аз съм 

инициатора на създаването на Местната инициативна група (МИГ) Дулово-

Алфатар-Кайнарджа и участвам и в други два проекта. 

За периода 2007-2013 година в България са създадени и функционират 35 

местни инициативни групи, обхващащи 57 селски общини . 

Това, на което можем да разчитаме реално предвид спуснатите критерии: т.е., 

че сме три общини, населението ни е над 30 000 души и ред други фактори ни 

доближава до максимума, който можем да вземем – а именно 5 000 000 лева. Трите 

общини в МИГ-а не се делят, всички проекти участват наравно. В следващите 

девет месеца се пише стратегия, тази стратегия почива върху ОПР на трите 

общини. До началото на лятото ще сме в подготвителен период. За новия период е 

заложено на прозрачността на МИГ-овете. 

Партньори в Местната инициативна група (МИГ) са следните организации: 

За публичния сектор: 

Обединение от общини, включващо партньорите: Община Дулово, Община 

Алфатар, Община Кайнарджа. 

За стопанския сектор 

- ЕТ "Лъчезар Данков" гр. Алфатар. 

За нестопанския сектор 

- Сдружение с нестопанска цел за общественополезна дейност „ДУЛОСУ”, 

с. Чернолик. 

Радка Желева: Това не е първият опит на общината в подготвителния период. 

В предходния програмен период също правихме такива опити, но несполучливи. 

Надяваме се този път да се получат нещата. 

Нели Маринова: На заседание на ПК, при обсъждане на отчета за работата на 

общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар, на това 

решение г-жа Узунска каза, че едната от общините се е отказала. Така ли е? 

Желяна Донева: От стопанската дейност е , земеделски производител, беше 

подаден от община Кайнарджа, всъщност няма да донесе точки при 

кандидатстването. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Всички колеги от комисията да изкажат 

становищата си по докладната. 

Йорданка Количкова: Подкрепям докладната. 

Тюркян Мехмед: Аз съм „За”. 

Ивелина Миткова: Подкрепям становищата на останалите колеги. 
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Нели Маринова: Давам съгласието за създаване на местно партньорство с 

участието на общините Дулово, Алфатар и Кайнарджа и представители на 

стопанския и нестопанския сектор. 

Живка Великова: Становището на комисия „Социални дейности” е приема 

докладната в посочения вид. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Моля колегите от комисия „Бюджет и 

финанси” да изкажат становищата си относно докладната. 

Живка Великова: Аз ще гласувам „За”. 

Радка Желева: Подкрепям докладната записка в посочения вид. 

Селятин Исмаилов: И аз съм „За”. 

Марин Пейчинов: „За” приемането на тази докладна в този вид. 

Нели Маринова: Становището на комисия „Бюджет и финанси” е дава 

съгласие за създаване на местно партньорство с участието на общините Дулово, 

Алфатар и Кайнарджа и представители на стопанския и нестопанския сектор за 

кандидатстване и реализиране на проект по подмярка 19.1. „Помощ за 

подготвителни дейности” на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ от 

Програмата за развитие на селските райони за периода 2014 – 2020 г. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Колеги, изкажете становищата си . 

Петър Иванов: Аз ще гласувам „За”. 

Тюркян Мехмед: И аз съм „За”. 

Росица Иванова: „За” приемането на тази докладна. 

Радка Желева: Подкрепям докладната записка в посочения вид. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост...” е 

така предложеното решение да стане решение на днешното заседание. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Всички колеги от комисията да изкажат становищата 

си по докладната записка. 

Селятин Сабитов: Аз ще гласувам „За”. 

Йорданка Количкова: Подкрепям докладната записка в посочения вид. 

Ивелина Миткова: И аз съм „За”. 

Петър Иванов: Подкрепям становищата на колегите от комисията. 

Росица Иванова: Становището на комисията по „Образование и култура” е 

приема предложеното решение да стане решение на това заседание на ОбС 

Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги , зачитам основанието : На основание чл.21, ал.1, 

т.15 и ал.2 от ЗМСМА във връзка с Наредба № 16 от 30.07.2015 г. за прилагане на 

подмярка 19.1 "Помощ за подготвителни дейности" на мярка 19 "Водено от 

общностите местно развитие" от Програмата за развитие на селските райони за 

периода 2014 – 2020 г., (обн., ДВ, бр. 59 от 4.08.2015 г., в сила от 4.08.2015 г.), 

предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 511 
 

1. Дава съгласие и одобрява участието на община Алфатар в създаването на 

местно партньорство за кандидатстване и реализиране на проект по подмярка 19.1. 

„Помощ за подготвителни дейности” на мярка 19 „Водено от общностите местно 

развитие“ от Програмата за развитие на селските райони за периода 2014 – 2020 за 
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създаване на Местна инициативна група с териториален обхват, обединяващ 

целите територии с всички населени места на общините Дулово Алфатар и 

Кайнарджа в рамките на административните им граници. 

2. Дава съгласие и подкрепя местното партньорство за подаване на Заявление 

за изразяване на интерес и за реализиране на проект по подмярка 19.1 „Помощ за 

подготвителни дейности” на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие” по 

Програмата за развитие на селските райони за периода 2014 - 2020 г., подкрепена 

от Европейския земеделски фонд за развитие на селските райони. 

3. Одобрява  въз  основа на  решения  от  съвместна  среща на  публичния, 

стопанския  и  нестопанския  сектор  като  партньори за създаване на  местното 

партньорство и подписване на Споразумението за партньорство за реализиране на 

проект по подмярка 19.1 „Помощ за подготвителни дейности” на мярка 19 „Водено 

от общностите местно развитие” по Програмата за развитие на селските райони за 

периода 2014 - 2020 г., подкрепена от Европейския земеделски фонд за развитие на 

селските райони следните организации: 

За публичния сектор: 

Обединение от общини, включващо партньорите: 

- Община Дулово,  със  седалище  и  адрес на управление гр. Дулово,  обл. 

Силистра  ул.”Васил Левски” № 18, ЕИК 000565416; 

- Община Алфатар, със седалище и адрес на управление гр. Алфатар, 

обл.Силистра, ул. „Йордан Петров” № 6,  ЕИК 000565359; 

- Община Кайнарджа със седалище и адрес на управление с. Кайнарджа, 

обл.Силистра  ул. „Димитър Дончев” № 2  ЕИК 000565430. 

За стопанския сектор: 

- ЕТ "Лъчезар Данков",  със седалище и адрес на управление, гр.Алфатар, 

ул."Йордан Йовков" №12, ЕИК 118500996. 

За нестопанския сектор: 

- Сдружение с нестопанска цел за общественополезна дейност „ДУЛОСУ”, 
със седалище и адрес на управление с.Чернолик, общ. Дулово, обл.Силистра, 

ул.”Янтра” № 3, ЕИК 176772929. 

4. Упълномощава  г-жа  Желяна  Димитрова  Донева – заместник – кмет на 

община Алфатар, да представлява община Алфатар в партньорството по проекта и 

да  подпише   Споразумението   за  партньорство  с  останалите  партньори  от  

публичния,  стопанския  и  нестопанския  сектор  в  местното  партньорство  за   

реализиране на проект по подмярка 19.1 „Помощ за подготвителни дейности” на 

мярка 19 „Водено от общностите местно развитие” по Програмата за развитие на 

селските райони за периода 2014 - 2020 г., подкрепена от Европейския земеделски 

фонд за развитие на селските райони; 

5. Приема водещ партньор по проекта, който в качеството си на кандидат за 

финансова помощ да подаде  Заявление за  изразяване на  интерес и да подпише 

договор  за  подмярка 19.1 „Помощ  за  подготвителни  дейности”  на мярка 19 

„Водено от общностите местно развитие” по Програмата за развитие на селските 

райони за периода 2014 - 2020 г., подкрепена от Европейския земеделски фонд за 

развитие на селските райони да бъде: 

- Сдружение с нестопанска цел за общественополезна дейност „ДУЛОСУ”, 
със седалище и адрес на управление с.Чернолик, общ. Дулово, обл.Силистра, ул. 

Янтра 3, ЕИК 176772929, представлявано от Сезер Нехат Асан-председател на УС 
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6. Община Алфатар се ангажира да оказва съдействие и участва чрез своя 

представител и други лица в подготовката на Заявлението за изразяване на интерес 

и реализирането на проекта 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно „Отчет за работата на 

общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за 

месеците април-юни 2015 година”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. В комисията „Бюджет и 

финанси….” беше разгледан отчета за работата на общинска администрация за 

месеците април-юни 2015 г. След входирането на отчета в Общински съвет има 

промени, с които вносителя ни запозна: 

РЕШЕНИЕ № 410/19.12.2014 г. – даване на съгласие за партньорство при 

създаване на МИГ Дулово-Алфатар-Кайнарджа…. 

Решението се изпълнява. Наредбата за ВОМР е публикувана. 

Има промяна на тристранния: единият от партньорите се е отказал и ние 

трябваше да дадем предложение за друг. 
 

РЕШЕНИЕ № 445/17.02.2015 г. –даване съгласие община Алфатар да 

кандидатства пред фонд „Социална закрила” с проект „Реконструкция и 

модернизация на съществуваща материална база - перално помещение в Дом за 

стари хора гр.Алфатар”. 

Решението е изпълнено. Договорът е сключен, проекта е изпълнен и 

предстои отчитане на проекта. 
 

РЕШЕНИЕ № 491/20.05.2015 г. - върнато от Областния управител на Област 

Силистра за ново преразглеждане. 

Решението е изпълнено. 
 

РЕШЕНИЕ № 497/12.06.2015 г. – относно разпореждане с недвижим имот 

ЧОС/у-ще Чуковец/ 

Решението е изпълнено. Издадена е заповед. 
Становището на комисията „Бюджет и финанси” е да се приеме отчета за 

работата на общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС 

Алфатар за месеците април-юни 2015 година след направените разяснения и 

изменения. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 
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Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема отчета в този вид. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложението решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема отчета в предложения вид. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.24 и във връзка с чл.44, ал.1, т. 7 от ЗМСМА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 512 
 

1. Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците април – юни 2015 година. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Одобряване на 

извършените разходи за командировки в страната на кмета на Община Алфатар за 

второто тримесечие на 2015 г.”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. В комисията „Бюджет и 

финанси….” беше разгледана докладната записка, както и приложената към нея 

справка (Приложение №1). Г-жа Узунска отговори на зададените въпроси. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси….” е да бъдат одобрени 

извършените разходи за командировки в страната на кмета на Община Алфатар за 

второто тримесечие на 2015 г. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема докладната записка в този вид. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 513 
 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета на 

Община Алфатар – г-жа  Йорданка  Узунска  за  второто тримесечие на 2015 г., 

съгласно Приложение №1. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на председателя на Общински съвет за второто 

тримесечие на 2015 г. ”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. Рутинна докладна. Също 

гледана в комисия „Бюджет и финанси….”. Аналогична на предходната. Отново 

има справка (Приложение №2). Становището на комисията „Бюджет и финанси” е 

одобрява извършените разходи за командировки в страната на председателя на 

Общински съвет за второто тримесечие на 2015 г. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема докладната записка в този вид. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Аналогична докладна. Становището на комисията по 

„Образование и култура” е приема докладната в предложения вид. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 514 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Председателят на Общински съвет Алфатар – г-жа Златка Питакова за второто 

тримесечие на 2015 г., съгласно Приложение №2. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 
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Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно „Актуализиране на поименния 

списък на служителите имащи право на транспортни разходи”. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. В деловодството на общината е 

входирано писмо на Военно окръжие гр. Силистра и е необходимо да се направи 

промяна в поименния списък на служителите имащи право на транспортни 

разходи: било е Пламен Жеков Жеков, става - Румен Иванов Атанасов. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси” е дава съгласие за 

актуализиране на поименния списък на служителите имащи право на транспортни 

разходи. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е дава съгласие за актуализация на поименния списък. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема отчета в този вид. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1,т.6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2015 г. и ПМС 

№08/16.01.2015 г, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 515 
 

1. Актуализира поименния списък на пътуващите специалист, утвърден в т.9 

от Решение № 444/17.02.2015 г. на ОбС гр. Алфатар, както следва: 

Дейност „Отбранително мобилизационна подготовка”: 

Било: т.1: Пламен Жеков Жеков - старши специалист на Областен военен 

отдел Силистра за Община Алфатар – Силистра – Алфатар – Силистра; 

Става: т.1: Румен Иванов Атанасов - старши експерт на Областен военен 

отдел Силистра за Община Алфатар –  Силистра – Алфатар – Силистра. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно 

право на управление върху част от имот публична собственост за извършване на 

читалищна дейност”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме тази докладна записка. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е :  приема докладната записка в този вид. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е : 

дава съгласие за учредяване на безвъзмездно право на управление върху част от 

имот публична собственост за извършване на читалищна дейност. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл. 12, ал. 2, ал.3 от ЗОС във връзка 

с чл.15 от Наредбата за реда придобиване и управление с имоти и вещи общинска 

собственост приета от ОбС Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 

РЕШЕНИЕ № 516 
 

1. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

„НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ СВЕТЛИНА –С. БИСТРА – 2005Г.”, ЕИК 118557399,  

със седалище с.Бистра, общ.Алфатар, ул.Първа №8, регистрирано в Силистренски 

окръжен съд с Решение №84 от 25.07.2008г., част от имот публична общинска 

собственост, както следва: 105 (сто и пет) кв.м., част от мазе на административна 

сграда – Кметство,  пригодено за Клуб на Младежите,  и 28 (двадесет и осем) кв.м., 

помещение пригодено за Библиотека, част от административна сграда – Кметство, 

намираща се в с.Бистра, общ.Алфатар,  (кв.14, парцел VІ, пл.№171.), АОС (п) 13 

от10.12.1997г. (вписан в Службата по Вписвания гр.Силистра с вх. Рег. 

№5894/02.08.2013г., акт 119, том XIV, дело 2668, стр. 13, ИП 77850). 

2. Предоставя имота безвъзмездно за управление за срок от 10 (десет) години, 

с предназначение за осъществяване на читалищна дейност. 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и 

предаде имота. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 
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Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно „Приемане на Наредбата за 

управление, ползване, опазване, и поддържане на селскостопанските пътища на 

територията на община Алфатар”. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме тази докладна и наредбата. Вносителя ни разясни какво налага 

приемането на такава наредба. Съгласно чл.26, ал.2 от Закон за нормативните 

актове/ЗНА/ предложенията за промени, заедно с мотивите са публикувани на 

интернет страницата на общината: www.alfatar.egov.bg на 17.07.2015 година. През 

14 дневния срок няма постъпили предложения за промени в наредбата и 

становището на комисията „Общинска собственост...” е да бъде приета наредбата 

за управление, ползване, опазване, и поддържане на селскостопанските пътища на 

територията на община Алфатар в предложения вид. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: На заседанието на ПК разгледахме тази наредба и 

становището на комисията по „Образование и култура….” е : приема предложените 

решения от общинска администрация да станат решения на днешното заседание. 

Радка Желева: На заседание на ПК Ви запознах със закъснялото ми 

предложение за включване в глава пета от Наредбата за управление, ползване, 

опазване, и поддържане на селскостопанските пътища на територията на община 

Алфатар, Раздел I Административнонаказателни разпоредби да се разшири обхвата 

за нарушение за тези, които са разорали селскостопански пътища. Но срокът за 

предложения е изтекъл и приемам наредбата в предложения вид. 

Живка Великова: Г-жо Желева, точно затова се приема тази наредба, по 

която си плащат за ползването на тези пътища, защо да има и наказания? 

Юлия Йорданова –ЗП : Аз имам въпроси към Вас: всички земеделци имаха 

срок за подаване на заявления и за плащане, а само една част от тях са платили. 

Каква ще бъде санкцията за тези, които не са платили? Другото, което е: взели сте 

решение за отдаване на имоти, а единият имот е частен. Как ще го отдадете? 

Останалите имоти са с много необработваема земя. Защо трябва да плащам за нея?. 

Иван Енчев: Който не е платил до 01.08.2015 г., ще плаща в троен размер – 

Държавен фонд „Земеделие”. 

Йорданка Количкова: Редно е, тези, които не са си платили, да не участват в 

търга за отдаването им. 

Живка Георгиева –ЗП : И аз имам въпрос към Вас: каквато и да е събраната 

сума от тези пътища, моят въпрос е : къде ще ги изразходите тези средства? От 

тези имоти, които отдавате за обработване, има такива, които са със статут пасища, 

а ние работим ниви. В по предна точка споменахте за прозрачност на МИГ-овете, 

надявам се най-после и в общината да има прозрачност. Всички знаем, че общината 

има проблем с пътищата и замята си. Защо не комуникатирате с населението? 

http://www.alfatar.egov.bg/
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Златка Питакова: Ако общинска аднимистрация има възможност да 

отговори на въпросите на гостите, моля да заповяда. 

Иван Енчев: Да си зададат въпросите в писмен вид и ще им отговоря. 

Нели Маринова: Все още няма прието решение за събраните средства от 

пътищата, защото не е постъпило такова от общинска администрация. ОбС работи 

по предложения от общинска администрация. 

Началното училище в с. Алеково имат нужда от дофинансиране. ОбС ще 

вземе най-доброто решение за изразходване на тези средства.  

Живка Георгиева –ЗП : Моето предложение е да се отдели част от тези 

средства за поддръжка на пътищата. Използват се не само от нас, от горските и от 

населението. 

Юлия Йорданова – ЗП : Предлагам част от тези средства да се отделят за 

ремонт на улици в гр. Алфатар, които са в плачевно състояние. Всеки ден караме 

по тях и си потрошихме колите.  

Иван Енчев: От чл.16 до чл. 19 в раздел III Финансиране на дейностите по 

управлението, ползването, изграждането, поддържането, опазването на 

селскостопанските общински пътища, от наредбата е описано за поддържането на 

пътищата и средствата от тях. 

Радка Желева: На предстояща актуализация на бюджета на община Алфатар, 

общинска администрация ще направи предложение за изразходване на средствата. 

Павлина Друмева -  директор дирекция ОА : Постъпилите средства не са 

разходвани, налични са в сметката на общината. Средствата са целеви и се 

използват по направление. Средствата от гори се изразходват за гори, от пътищата 

се изразходват за пътища, от пасищата – за пасища., 

Живка Великова: От много години хората обработват земя и не плащат 

средства на общината. 

Златка Питакова: Уважаеми гости, след като не сте се възползвали от 14 

дневния срок за допълнения или изменения в проекта на наредбата , предлагам да 

си зададете въпросите писмено , ако не сте доволни от отговорите и г-н Енчев ще 

Ви отговори. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 от ЗМСМА, чл.26 и чл.28 от ЗНА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 517 
 

1. Приема предложения проект на Наредба за управление, ползване, опазване 

и поддържане на селскостопанските пътища на територията на община Алфатар. 

2. Възлага на кмета на общината изпълнението на т.1 от решението. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 



 18 

Златка Питакова: Колеги, следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно „Предоставяне под наем 

земеделски имоти-общинска собственост в землището на община Алфатар и за 

учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски имоти-частна 

общинска собственост”. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК „Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме много обстойно тази докладна. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешната сесия. 

Следващата точка от дневния ред - докладна записка относно „Учредяване на 

безвъзмездно право на ползване върху земеделски имоти-частна общинска 

собственост”, има връзка с тази точка. И тъй като г-н Петър Иванов е председател 

на Управителния съвет на „Футболен клуб – Добруджанец-2005”, мисля, че има 

конфликт на интереси. Искам становище от комисията по „Конфликт на интереси”. 

Нели Маринова: В тази точка няма конфликт на интереси. 

Радка Желева – председател на ПК „Конфликт на интереси”: Тук няма 

конфликт на интереси, защото е в обществена полза, а не в личен интерес. Във този 

футболен клуб децата са от нашата община . 

Лъчезар Данков – гражданин: Повечето са от с. Бистра . 

Живка Великова: Аз предлагам имотите от списъка на земите от общинския 

поземлен фонд, които могат да се предоставят безвъзмездно за срок от четири 

стопански години, да преминат в списъка на земите от общинския поземлен фонд, 

които могат да се отдават под наем за стопанската 2015/2016 година. 

Не съм съгласна с отдаването на земите на „Футболен клуб – Добруджанец-

2005”, защото няма прозрачност. Отчета, който представи миналата година беше 

със завишени суми. Предлагам тези земи да се отдадат на земеделски 

производители и средствата от тях да им се дават при необходимост. 

На предната сесия се взе решение да не се отдават земи на читалищата, а сега 

искате да дадем на футболния клуб. Не е сега времето. Следващият ОбС, ако реши 

нека да им отдаде. 

Живка Георгиева – ЗП : Аз също не съм съгласна да им се отдават тези земи, 

защото нямат много високи резултати. Вярно е, че поддържат игрището в добър 

вид, но достатъчно дълго време ги ползваха тези земи. 

Нели Маринова: Всички читалища имат държавна субсидия, а „Футболен 

клуб – Добруджанец-2005” няма такава. Аз също искам по-подробни отчети и по-

голяма прозрачност. Г-н Петър Иванов ни даде ориентир за средствата, които 

отиват за една среща – около 600-700 лева. На територията на община Алфатар има 

само един спорт и това е футбола. Срещите им са едно развлечение за населението 

на общината. 

Живка Георгиева – ЗП : Аз ще Ви предложа: да минат за една година на 

общинска издръжка и ще видим разликата. И после може пак да им се отдадат. 

Росица Иванова: А общината ще издържи ли да финансира и „Футболен клуб 

– Добруджанец-2005”? Подкрепям за една година. 
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Радка Желева: Да така е, читалищата имат субсидия, а футболния клуб няма. 

Нека да им се предоставят земите, защото, ако не им ги отдадем, постепенно ще 

ликвидираме футбола в община Алфатар. Подкрепям предложението на общината. 

Марин Пейчинов: Имам предложение за 10 (десет) минути почивка. 

Златка Питакова: Предложението на г-н Марин Пейчинов за 10 мин. почивка 

се прие с 11 гласа „за”: от 17:20 ч. до 17:30 ч. 
 

В 17:30 часа, продължи заседанието на ОбС с точка девета от дневния ред. 
 

Живка Великова: Аз имам предложение за гласуване: 

т.1.2. Изключва имот №00415.156.22 в местност „Денев дол”, в размер на 

204.897дка, АОС №79/01.08.2001г., които  Община  Алфатар има намерение да 

предостави под наем – да отпадне. 

т.2. Включва имоти, които Община Алфатар има намерение да предостави за 

учредяване на безвъзмездно право на ползване, съгласно  Приложение № 2 – да 

отпадне. 

т.3. ОПРЕДЕЛЯ земите по т.1.1  от  настоящето решение /Приложение №1/, 

които могат да се отдават под наем за стопанската 2015/2016 година – да стане т.2. 

т.4. ОПРЕДЕЛЯ земите по т.1.3  от  настоящето решение /Приложение №2/, 

които могат да се предоставят за учредяване на безвъзмездно право на ползване за 

срок от четири стопански години - до 30.09.2019 г. – да отпадне. 

т.5. ВЪЗЛАГА на  кмета на  общината да извърши необходимите законови 

действия за изпълнение на т.1, т.2, т.3 и т.4 от решенията – да стане т.3. 

Да влезе в решението т.4. Имотите от Приложение №2 (Списък на земите 

от общинския поземлен фонд, които могат да се предоставят безвъзмездно за срок 

от четири стопански години-до 30.09.2019 г.) влизат в Приложение №1 (списък 

на земите от общинския поземлен фонд, които могат да се отдават под наем за 

стопанската 2015/2016 година). 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Живка Великова: 

т.1.2. Изключва имот №00415.156.22 в местност „Денев дол”, в размер на 

204.897дка, АОС №79/01.08.2001г., които  Община  Алфатар има намерение да 

предостави под наем – да отпадне. 

т.2. Включва имоти, които Община Алфатар има намерение да предостави за 

учредяване на безвъзмездно право на ползване, съгласно  Приложение № 2 – да 

отпадне. 

т.3. ОПРЕДЕЛЯ земите по т.1.1  от  настоящето решение /Приложение №1/, 

които могат да се отдават под наем за стопанската 2015/2016 година – да стане т.2. 

т.4. ОПРЕДЕЛЯ земите по т.1.3  от  настоящето решение /Приложение №2/, 

които могат да се предоставят за учредяване на безвъзмездно право на ползване за 

срок от четири стопански години - до 30.09.2019 г. – да отпадне. 

т.5. ВЪЗЛАГА на  кмета на  общината да извърши необходимите законови 

действия за изпълнение на т.1, т.2, т.3 и т.4 от решенията – да стане т.3. 

Да влезе в решението т.4. Имотите от Приложение №2 (Списък на земите 

от общинския поземлен фонд, които могат да се предоставят безвъзмездно за срок 

от четири стопански години-до 30.09.2019 г.) влизат в Приложение №1 (списък 

на земите от общинския поземлен фонд, които могат да се отдават под наем за 

стопанската 2015/2016 година). 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 3; „въздържали се” – 4. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова за Петър Иванов против 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева против 

Росица Иванова въздържала се Тюркян Мехмед въздържала се 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение на общинска 

администрация: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 от ЗМСМА, чл.75 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи общинска 

собственост/НРПУРИВОС/, предлагам Общинския съвет Алфатар да вземе 

следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 518 
 

1. АКТУАЛИЗИРА годишна  „Програма за управление и разпореждане с 

имотите – общинската собственост в Община Алфатар през 2015 год.” приета с 

Решение №438 вписано в Протокол №52/30.01.2015г. на Общински съвет Алфатар 

в раздел ІІ, т. А, както следва: 

1.1. Включва недвижими имоти по начин на трайно ползване/НТП/-ниви, кои-

то Община Алфатар има намерение да предостави под наем, съгласно Прило-

жение №1; 

1.2. Изключва имот №00415.156.22 в местност „Денев дол”, в размер на 

204.897дка, АОС №79/01.08.2001г., които Община Алфатар има намерение да 

предостави под наем; 

2. Включва имоти, които Община Алфатар има намерение да предостави за 

учредяване на безвъзмездно право на ползване, съгласно Приложение № 2. 

3. ОПРЕДЕЛЯ земите по т.1.1  от  настоящето решение /Приложение №1/, 

които могат да се отдават под наем за стопанската 2015/2016 година. 

4. ОПРЕДЕЛЯ земите по т.1.3  от  настоящето решение /Приложение №2/, 

които могат да се предоставят за учредяване на безвъзмездно право на ползване за 

срок от четири стопански години - до 30.09.2019 г. 

5. ВЪЗЛАГА на  кмета на  общината да извърши необходимите законови 

действия за изпълнение на т.1, т.2, т.3 и т.4 от решенията. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 3; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова против Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка десета от дневния ред. 
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ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно „Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху земеделски имоти-частна общинска собственост”. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията по докладната записка. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната записка относно Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху земеделски имоти-частна общинска собственост. Става въпрос за 

отдаване на земеделски имоти на „Футболен клуб – Добруджанец-2005”. 

Становището на комисията „Общинска собственост...” е приема така предложеното 

решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Моето предложение е да се включи в решението: 

т.5. Задължава председателя на „Футболен клуб – Добруджанец-2005” да 

внася пред ОбС Алфатар пълен и подробен отчет за приходите и разходите от 

предоставените им земеделски земи. 

Нели Маринова: Моето лично становище е „За” приемането на тази докладна 

записка в предложения вид с уговорки за сериозни отчети за средствата. Мисля, че 

не е необходимо да ги задължаваме с решение да предоставят отчет на ОбС 

Алфатар. Ако общинска администрация прецени за добре, може да фигурира в 

договора за отдаване на земите. 

Радка Желева: А имаме ли право да ги задължаваме за такъв отчет с 

решение? 

Златка Питакова: Във всички общини предоставят такива отчети. Мисля, че 

е необходимо и редно за по- голяма прозрачност. Имате ли въпроси? Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.39, ал.4 от ЗОС, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 519 
 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Сдружение с нестопанска цел 

в обществено полезна дейност „Футболен клуб-Добруджанец-2005” гр.Алфатар, 

регистрирано с Решение 755/19.09.2005 г. в СОС ф.д. №381/2005г. върху следните 

земеделски имоти по начин на трайно ползване –ниви: 

А.) Имот №000415.156.22 в местност „Денев дол” с площ 204.897 дка, АОС 

№79/01.08.2001г.; 

Б.) Имот №000415.37.46 в местност „Узунски блок” с площ 14.999 дка, АОС 

№214/16.07.2004 г. 

2. Учреденото безвъзмездно право на ползване на посочените по-горе имоти е 

с предназначение за отглеждане на едногодишни полски култури. 

3. Срокът на правото на ползване е за 4/четири/ стопански години–до 

30.09.2019 г. 

4. Възлага на Кмета на общината да сключи договор за ползване и предаде 

посочените имоти в т.1.  
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 4; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова против Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Учредяване на 

безвъзмездно право на строеж върху имот частна общинска собственост за 

изграждане на ПАРАКЛИС в гр.Алфатар”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната записка и единодушно решихме да подкрепим това, което 

обществото и църквата искат да направят. Ако някой от колегите има въпроси, 

моля да заповяда. Становището на комисията „Общинска собственост...” е приема 

докладната записка в предложения вид. 

Негово Всепреподобие йеромонах Емилиян /Йордан/ Атанасов Петров – 

председател на ЦН „Св. Троица” гр. Алфатар: Искам само нещо да кажа: ако 

може в решението вместо безвъзмездно право, да пише вечно право – това е според 

законите на църквата. 

Иван Енчев: Нямаме такъв казус в ЗОС. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Становището на комисия „Бюджет и финанси” 

е дава съгласие за учредяване на безвъзмездно право на строеж върху имот частна 

общинска собственост за изграждане на ПАРАКЛИС в гр.Алфатар 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

дава съгласие за изграждане на параклис. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема предложението от общинска администрация 

Златка Питакова: Други колеги? Няма . Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 37, ал. 6, т. 2 от Закона за общинска собственост /ЗОС/, във 

връзка с чл.58, ал.1, т.2 от Наредбата за реда придобиване и управление с имоти и 

вещи общинска собственост приета от ОбС Алфатар, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 520 
 

1. Учредява безвъзмездно право на строеж върху част от имот частна общинска 

собственост, както следва: 50 (петдесет) кв.м., част от поземлен имот с 

идентификатор 00415.503.1367 по Кадастралната Карта и Кадастралните Регистри 

на гр.Алфатар / УПИ ХIII, кв. 127 по Регулационния план на гр.Алфатар/, изцяло в 

затревената част на имота, като западната част на Параклиса равнява с 

благоустроената част /изградения тротоар/, АОС (ч) 402 от 19.12.2013г. (вписан в 

Службата по Вписвания гр.Силистра с вх. Рег. №9243/20.12.2013г., акт 172, том 

XХIII, дело 4518, ИП 81750). 
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2. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и 

предаде имота. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Негово Всепреподобие йеромонах Емилиян /Йордан/ Атанасов Петров – 

председател на ЦН „Св. Троица” гр. Алфатар изказа благодарност от негово име и 

от името на митрополит Амвросий. 

Златка Питакова: Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Трайно уреждане на 

статута на гробищен парк с.Алеково”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви. На заседанието на постоянната комисия 

разбрахте, че в докладната фигурира и моето име. Затова искам да помоля г-жа 

Радка Желева да води тази точка от дневния ред. 

Радка Желева: Има конфликт на интереси и г-н Пейчинов не трябва да 

гласува по тази точка , тъй като е подписал декларация. Становището на комисия 

”Общинска собственост...” е да се приеме докладната в посочения вид и да се 

оправи статута на гробищния парк в с. Алеково. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема докладната в предложения вид. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е приема предложеното решение от общинска администрация. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема докладната записка в този вид. 

Златка Питакова: Други колеги за мнения и становища. Няма. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.34, ал.4, чл.36, ал.1, т3 и т.4 от Закона за общинската 

собственост, чл.37, ал.1, т.1 и т.2, чл.48, ал.1, т.4 и т.5 от Наредбата за реда 

придобивани и управление с имоти и вещи общинска собственост, и във връзка с 

протокол №1/15.04.2015 г., предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 521 
 

1. Дава съгласие да  бъде закупена  земеделска земя за трайно уреждане на 

статута на гробищен парк с.Алеково в размер на 156 (сто петдесет и шест) кв.м от 

имот №008005, местност „АКЧАЧ” с площ от 4.000 (четири) дка, намиращ се в 

землището на с. Алеково, собственост на  Велика  Михнева Дженкова, съгласно 

договор за доброволна делба вписан в Служба по Вписванията Силистра с вх. 

Рег.№6040/14.10.2014г., акт.187, том VI.  

2. Дава съгласие да бъде  закупена  земеделска земя за трайно уреждане на 

статута на гробищен парк с.Алеково в размер на 807 ( осемстотин и седем) кв.м от 

имот № 008004, местност „АКЧАЧ” с площ от 3.998 (три дка и деветстотин девет-

десет и осем) дка, намиращ се в землището на с.Алеково, собственост на Марин 

Тодоров Пейчинов, съгласно Н.А. №155, том VIII, рег.№ 8680, дело № 978 от 

2012г. 

3. Дава съгласие да бъде  извършена замяна на земеделски имот или част от 

него – общинска  собственост по НТП–НИВА с имот № 008002 с площ от 1000 

(хиляда) кв.м,  местност  „АКЧАЧ”,  намиращ  се  в  землището  на  с. Алеково, 

собственост на Здравко Стоянов Урумов, съгласно Н.А. № 29, том IV, рег.№ 4393, 

дело № 518 от 2002 г. 

4. Дава съгласие да бъде  извършена замяна на земеделски имот или част от 

него - общинска собственост по  НТП–НИВА с имот  № 008003,  намиращ се в 

землището на с. Алеково, местност „АКЧАЧ”, с площ в размер на 2000(две хиляди) 

кв.м,  собственост  на  Иван  Донев  Георгиев,   наследник   Ангелинка  Иванова 

Тодорова,  чрез  пълномощник  Иван  Стефанов  Тодоров,  съгласно  договор за 

доброволна делба, вписан в Служба по Вписванията Силистра на 01.08.2001г., 

вх.рег.№ 6691, том XV, стр.166, ПК24963, 24964. 

5. Разходите по замяната с посочените по-горе имоти са за сметка на Община 

Алфатар. 

6. Възлага на  кмета на  Общината да извърши подготвителни действия за 

стартиране на процедури по реда на Наредба за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи общинска собственост (приета с решение № 239 по 

Протокол № 27 от 26.07.2013г. на Общински съвет гр. Алфатар), ЗСПЗЗ, ППЗСПЗЗ, 

ЗОС, ЗС. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов не гласува Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Наредба за отдаване под 

наем на земи от общинския поземлен фонд и полски пътища на територията на 

община Алфатар”. 
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Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната. Всички подкрепихме наредбата. Необходимо е приемането 

и за спазване на други срокове. Съгласно чл.26, ал.2 от Закон за нормативните 

актове/ЗНА/ предложенията за промени, заедно с мотивите са публикувани на 

интернет страницата на общината: www.alfatar.egov.bg на 17.07.2015 година. През 

14 дневния срок няма постъпили предложения за промени в наредбата и 

становището на комисията „Общинска собственост...” е приема наредбата за 

отдаване под наем на земи от общинския поземлен фонд и полски пътища на 

територията на община Алфатар. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

да се приеме наредбата в предложения вид. 

Живка Георгиева – ЗП : Погледнете си пътищата! Това което е на практика, 

на нивата е съвсем различно с това на картата. Това което ползваме не са тези 

пътища, а частни имоти. Реално ощетени са хората, от тях се спира за 

необработваеми земи, а ние плащаме на общината. 

Радка Желева: В края на моя мандат Ви предоставих диск с общинските 

пътища. Ако трябва да са по план, трябва да се трасират и Вие трябва да не ги 

махате. Общината трябва да подпише договор с горските за поддържане на 

пътищата. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 от ЗМСМА, чл.26 и чл.28 от ЗНА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 522 
 

1. Приема предложения проект на Наредба за управление, ползване, опазване 

и поддържане на селскостопанските пътища на територията на община Алфатар. 

2. Възлага на кмета на общината изпълнението на Наредбата и контролът по 

нейното изпълнение. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Приемане на нова 

Наредба за стопанисване, управление на земеделски имоти от общинския поземлен 

фонд/ОПФ/ „Пасища и мери”на територията на община Алфатар”. 

http://www.alfatar.egov.bg/
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Давам думата на– председателя на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”  г-н Марин Пейчинов за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме и тази наредба. Съгласно чл.26, ал.2 от Закон за нормативните 

актове/ЗНА/ предложенията за промени, заедно с мотивите са публикувани на 

интернет страницата на общината: www.alfatar.egov.bg на 06.07.2015 година. През 

14 дневния срок няма постъпили предложения за промени в наредбата и 

становището на комисия ”Общинска собственост...” е така предложеното решение 

да стане решение на днешното заседание. 

Живка Великова: Какво се случва с разораните пасища? 

Иван Енчев: На територията на община Алфатар няма разорани пасища, 

освен на едно место. 

Златка Питакова: Някой от общинска администрация ходил ли е на оглед на 

местата? 

Иван Енчев: Да, отидох с полиция . Нещата са задвижени. 

Златка Питакова: Други въпроси? Няма. Зачитам предложението за решение. 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 от ЗМСМА, чл.26 и чл.28 от ЗНА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 523 
 

1. Отменя приетата с Решение№30 от 29.02.2008 г. Наредба за стопанисване, 

управление и спазване на договорните задължения, на земеделски имоти от 

общинския фонд „Пасища и мери”. 

2. Приема предложения проект на Наредба за стопанисване, управление и 

спазване на договорните задължения, на земеделски имоти от общинския фонд 

„Пасища и мери”. 

3. На основание чл.16, ал.1 от наредбата ОПРЕДЕЛЯ земите от общинския 

поземлен фонд съгласно Приложение №1, които могат да се отдават под наем за 

стопанската 2015/2016 година или аренда за срок от 5 години в зависимост от 

резултатите от проведените процедури и търгове съгласно настоящата наредба. 

4. На основание чл.21, ал.1 от наредбата ОПРЕДЕЛЯ земите от общинския 

поземлен фонд съгласно Приложение №2, които могат да се отдават под наем за 

стопанската 2015/2016 година.  

5. Възлага на кмета на Община Алфатар в изпълнение на приетите решения да 

проведе процедури за разпределяне на пасищата и търгове за отдаване на имоти от 

общинския поземлен фонд, съгласно наредбата. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов въздържал се 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

http://www.alfatar.egov.bg/
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Следва точка петнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Създаване доброволно 

формирование в община Алфатар за предотвратяване или овладяване на бедствия, 

пожари и извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях в състав от 20 

души”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви. На заседанието на ПК разгледахме и тази 

докладна записка. Вносителя ни обясни кое го налага. Променя (увеличава) се 

броят на хората в доброволното формирование. Обясни ни, че издръжката на това 

формирование е държавна делегирана дейност. Становището на комисия 

”Общинска собственост...” е така предложеното решение да стане решение на 

днешното заседание. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е : 

подкрепя докладната записка. 

Златка Питакова: На заседание на ПК, г-жа Узунска спомена, че няма 

желаещи от населението за доброволци освен работещите в общинска 

администрация. 

Други колеги за въпроси ? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА във връзка с чл.41, ал.1 от Закона за 

защита при бедствия и чл.4 от Наредба за реда за създаване и организиране на 

дейността на доброволните формирования за предотвратяване или овладяване на 

бедствия, пожари и извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях, 

предлагам ОбС Алфатар да вземе: 
 

РЕШЕНИЕ № 524 
 

1. Извършва изменение на т.2 от Решение № 116 по Протокол № 14 от 

29.09.2012 г. на ОбС-Алфатар - Създава доброволно формирование в община 

Алфатар за предотвратяване или овладяване на бедствия, пожари и извънредни 

ситуации и отстраняване на последиците от тях в състав от 20 души. 

2. Възлага на кмета на общината дейностите по подбор на доброволците и 

сключване на граждански договори с тях, вписване на промените в регистъра на 

ДФ на ГД ПБЗН, осигуряване на първоначално обучение, застраховка срещу 

злополука и екипировка на доброволците, съгласно стандарт за издръжка, 

численост и отдалеченост от основните съставни части на ЕСС на доброволните 

формирования. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Следва шестнадесета точка от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Прекратяване на 

съсобствеността между физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на 

общинската част. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. Тази докладна беше 

включена в дневния ред малко по късно. Рутинна и обемиста докладна записка, 

разгледана на заседанието на ПК. Практиката ни е на тези собственици да им се 

даде право да изкупупят общинската част и становището на комисия ”Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Златка Питакова: Други колеги за становища на комисии? 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е : 

дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между физически лица и 

Община Алфатар чрез изкупуване на общинската част. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема докладната записка в предложения вид. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е :  приема предложеното решение от общинска администрация. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение.  

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.48, ал.1, т.3 от  Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост и постъпило 

искане за закупуване, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 525 
 

1. Актуализира годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост, като включва: 

-  20/920 кв.м. от УПИ IV 143, кв.18, по регулационния план на с.Цар Асен, 

общ.Алфатар, съгласно АОС(ч) № 96 от 09. 06. 2015 г.; 

-  25/840 кв.м. от УПИ V 143, кв.18,  по регулационния план на с.Цар Асен, 

общ.Алфатар, съгласно АОС(ч) № 97 от 09. 06. 2015 г.; 

-  45/840 кв.м. от УПИ ХII143, кв.18,  по регулационния план на с.Цар Асен, 

общ.Алфатар, съгласно АОС(ч) № 98 от 09. 06. 2015 г.; 

-  40/880 кв.м. от УПИ ХIII143, кв.18,  по регулационния план на с.Цар Асен, 

общ.Алфатар, съгласно АОС(ч) № 99 от 09. 06. 2015 г.; 

2. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между Община Алфатар 

и Димо Йорданов Андреев и Атанаска Йорданова Атанасова, относно следните 

недвижими имоти частна общинска собственост, както следва: 20/920 кв.м. от УПИ 

IV 143, кв.18 – пазарна цена в размер на 44,53лв. (четиридесет и четири лв. и 53 ст.), 

АОС(ч) № 96 от 09.06.2015г.; 25/840 кв.м. от УПИ V 143, кв.18 - пазарна цена в 

размер на 55, 64 лв. (петдесет и пет лв. и 64ст. ) АОС(ч) № 97 от 09.06.2015г.; 
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45/840 кв.м. от УПИ ХII 143, кв.18 - пазарна цена в размер на 100, 17 лв. (сто лв. и 

17ст. ), АОС(ч) № 98 от 09.06.2015г.; и 40/880 кв.м. от УПИ ХIII 143, кв.18 - пазарна 

цена в размер на 89, 02 лв. (осемдесет и девет лв. и 02ст. ), АОС(ч) № 99 от 

09.06.2015г., чрез продажба на частта на Общината на цена от 289лв. (двеста 

осемдесет и девет) без ДДС и ДДС в размер на 57,00 лв. (петдесет и девет). 

3. Възлага на кмета на Общината да извърши по следващите процедури по 

разпореждането с имотите. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви. Следва точка седемнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: На заседание на ПК разгледахме жалбата-сигнал от 

граждани . Написах писмо до общинска администрация за отговор на тази жалба-

сигнал. Получен е отговор. Всички го имате. Моля за коментари ?. 

Радка Желева: Инициативният комитет на жителите на гр. Алфатар запознат 

ли е с отговора от общинска администрация? 

Валентин Александров – гражданин: Да, съгласни сме с отговора за 

наредбите и др. Аз имам направен акт. Написано е , че е умишлено моето 

нарушение , но не е така. Редно е всеки да може да влиза в имота си както и с 

каквото си иска. Снимките са приложени. 

Нели Маринова: Имам един въпрос: тази вода след последния дъжд ли е? 

Валентин Александров – гражданин: Да. Другият проблем е , че засадените 

дръвчета в кв.Попово са изсъхнали. Също така не може да се коси, защото улиците 

и площите не са почистени след приключването на проекта. Скоро ще имам 

становище на Държавен фонд „Земеделие”. Кой от общинска администрация 

отговаря за тези проекти? 

Живка Великова: И с проекта в с. Алеково ще стане така. Вече има 

проблеми. 

Ивелина Миткова: По него време нямаше вода в кв. Попово. Пуснаха я 

много късно. 

Юлия Йорданова – гражданка: Да, скоро пуснаха водата в центъра на кв. 

Попово, а междувременно поливаха с вода от читалището. На улица Христо Ботев 

в гр. Алфатар има толкова голяма дупка, че може да падне човек, това е от 

изпълнението на проекта на г-жа Желева. 

Желяна Донева: Улицата е предвидена за ремонт, който ще започне през 

месец август. 

Валентин Александров – гражданин: Казах за отводняване, не се направи и 

ето ги резултатите. Общината е длъжна да осигури нормално влизане към всеки 

двор. 
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Живка Георгиева – гражданка: Защо всички проекти са проблемни? По –

добре е да ги няма?!.  

Желяна Донева: Няма да отговарям на останалите въпроси, защото 

многократно съм отговаряла. Проектите не са изчертани както трябва. А за 

унищожения билборд на улица „Люляк” какво ще кажете? Г-жа Живка Георгиева е 

права, че по-добре нищо, отколкото нещо. 

Златка Питакова: Обиколила съм всички обекти където се работеше и 

наистина изпълнението е под всякаква критика. Плочките по тротоарите са 

отлепени , замазката между тях е трошлива и се отварят дупки , събира се вода по 

улицата и т. н. 

Имате ли други въпроси ? . 

 

Благодаря Ви колеги! 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 18.35 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


